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Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Protokollija määramine 

 

Tehti ettepanek hoolekogu protokollija määramiseks. 

 

Otsustati: sellel õppeaastal hoolekogu koosseisu protokollija ülesandeid täidetakse roteeruvalt 

vastavalt uuennenud koosseisu nimekirjale. Esimeseks protokollijaks vastavalt nimekirjale määrati 

Raido Rozental. 

 

2. Jooksev olukord koolis 

Direktor teeb sõnavõtuga ülevaate käesoleva kooliaasta algusest: 

- Kooliaasta on alanud rahulikumalt kui varasematel aastatel ja töötab igapäevarutiinis. 

- Kooli ametikohad on täidetud. 

- Rahulolu õpetajatega õpilaste seas on suur. 

- On mõningaid puudujääke õpetajate kvalifikatsioonis, aga hinnatakse ka õpetajate pühendumist 

tööülesannete täitmisel. 

- Garderoobides toimuvad kogunemised ja esineb kooli kodukorra rikkumisi e-sigarettide 

kasutamisel. Vastumeetmena teavitatakse korrarikkuja vanemaid ja alandatakse käitumise hinnet. 

- Puudutati ka uue nähtusena „Furryde“ teemat, mis annab eripedagoogidele palju mõtlemisainet 

kuidas seda probleemi lahata. 

- Probleeme valmistab samaealiste laste erinev võimekus. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks 



3. Nutiseadmete kasutamisest/selle piiramisest koolis 

Ühiskonnas laiemalt arutelu all olev nutiseadmete piiramise temaatika ael tõstatati hoolekogus 

küsimus, mida teeb kool täna, kuidas saaks ennetavalt tegutseda ja mil viisil saaks hoolekogu 

toetada õppekeskkonna parandamist ja säästa laste tervist. Ühise arutelu käigus selgus, et 

nutiseadmete kasutamine õpilaste seas on väga suur. Isegi peale tunde jäädakse veel kooli 

ruumidesse telefoni näppima. Nutiseade hajutab tugevasti õpilase tähelepanu ja keskendumise 

võimet. Hoolekogu liige Helve Israel tõi näite isiklikust kogemusest Soomes kohapealse kooli 

külastusest, kus nutiseade läheb kotti kooli territooriumile saabumisel ja jääb sinna kuni 

koolipäeva lõpuni. Kogukond on selle reegli aktsepteerinud ja see toimib. Hetkel Variku kooli 

juhtkond mingeid regulatiivseid muudatusi selles vallas ei plaani vaid oodatakse 

laiapõhjalisemaid ettepanekuid kogu üldsuse poolt. Lähtutakse kooli kodukorras sätestatud 

punktidele. Kool toetab tugevasti vahetundides aktiivseid tegevusi, mille tarbeks on kooli 

soetatud ka vastavat inventaari, et telefonis veedetud aega vähendada. 

 

Hoolekogu võttis info teadmiseks ja jääb ootama kooli edasisi samme. 

4. Hoolekogu koosolekute ajastamine (tööplaani kinnitamine) jooksval kooliaastal 

Otsustati: hoolekogu koosolekud toimuvad sellel õppeaastal järgnevalt: 

- 11.12.2024 

- 19.03.2025 

- 27.08.2025 

5. Kohapeal algatatud küsimused 

- Koolipäeva alguse edasilükkamine algusega 09.00 – Seda teemat on ka varem arutatud aga 

hetkel ei ole lahendust, kuidas täita kohustuslik õppekava selliselt, et õpilased jõuaksid 

peale kooli huviringidesse kui koolipäev lõppeb hiljem. Samuti on probleemne  

järelvastamine, kuna see ei mahuks enam koolipäeva sisse. Samas lähevad vanemate 

arvamused lahku, arvestades vanemate ja laste logistililsi võimalusi. Teema on aktuaalne ja 

kui leitakse kitaskohtadele osapoolte vahel toimiv lahendus siis ei ole  muudatused 

välistatud. 

 

Hoolekogu võttis info teadmiseks ja tegi ettepaneku võimalike muudatuste sisseviimisel 

varakult algatada täiendavaid arutelusid. 

- Koolitoit ja portsjonid – Tõstatati küsimus, et portsjonid on kõrgema astme õpilastele liialt 

väikesed ja osadele õpilastele ei ole kooli sööklas pakutav toit vastuvõetav. Arutelu käigus 

tõdeti, et nurin toidu kvaliteedi üle ei ole valdav ja pigem on tegemist üksikjuhtumitega, 

kooli poolse esindaja hinnangul on toitlustamise kvaliteet ajas pigem paranenud. 

Portsjonite suuruse koha pealt käidi välja idee, kus järelejäänud sööki on kõigil soovijatel 

võimalus tarbida peale söögivahetundide lõppu. Selline meede aitaks vähendada ka 

ülejäänud toidu ära viskamist. Direktor lubas toitlustajaga rääkida, et toitlustamist selliselt 

paindlikumaks muuta. 

Hoolekogu võttis info teadmiseks ja ootab järgmisel korral ülevaadet, mil määral sai oukorda 

parandatud. 

  
Koosoleku lõpp kl 19.00 

 

Koosolekut juhatas: Mario Lementa /allkirjastatud digitaalselt/ 

Protokollis: Raido Rozental /allkirjastatud digitaalselt/ 


